
Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo, afdeling 8. 

Tirsdag den 13. december 2022 kl. 19.00. 

Deltagere: Betinna Jensen, Erick Jens Christiansen, Egon Madsen og Lars Mogensen.  

 

1. Referat  

Lars blev valgt som referent.  

Referater fra mødet den 8. november blev godkendt. 

 

2. Opfølgning på midtvejsmødet 

Der blev afholdt midtvejsmøde i afdelingen den 22. november 2022. Der var enighed om at arrangere midtvejsmøde igen til 

september 2023. 

Der blev talt om affaldsspande udenfor opgange, der tømmes alt for sjældent. Bestyrelsen ved ikke hvor ofte de tømmes.  

Der blev også talt om videoovervågning, og hvor den er til stede. 

Egon kontakter Ungdomsbo om begge ovenstående sager.  

 

3. Udlevering af grønne affaldsposer 

Affaldsposer til madaffald bliver igen omdelt af Ungdomsbo til beboernes husstande, og man skal ikke ringe ind til 

”kundeservice” efter dem, som tidligere meddelt.  

 

4. Kontakt til varmemester 

Afdelingsformanden har nu mulighed for at kontakte varmemesteren direkte to gange om måneden, som forklaret i 

rundsendt brev.  

 

5. Snerydning 

Ungdomsbo har udsendt brev om, at vinterberedskabet ikke er så stort længere.  

Bestyrelsen er enige om, at snerydning og saltning på fortove og ud for opgange ikke er god nok. Det er glat, og det er svært 

at komme hen til f.eks. affaldsskurene. Bestyrelsen mener, at snerydning som minimum bør overholde samme regler som er 

gældende for husejere og deres fortove.  

Lars skriver et udkast til henvendelse til Ungdomsbo om den mangelfulde snerydning. 

 

6. Ghetto-status 

Stengårdsvej er stadig på ghettolisten, der blev offentliggjort for nylig. Der har været demonstration foran Christiansborg 

arrangeret af Århus-folkene 

Afdeling 8 har mange tomme lejemål, og det er svært at få dem lejet ud med reglerne i ghettoloven. Bestyrelsen vil gerne vide 

mere om hvor mange der flytter ud og ind, hvor mange tomme lejligheder der er, hvordan det går med ommærkningen samt 

hvad Ungdomsbo gør for at tomme lejemål bliver lejet ud. 

Jens kontakter Ungdomsbo, og forhører sig om ovenstående.  

 

7. Affald 

Der er stadig problemer med spandene til de grønne madaffaldsposer, og deres funktion i affaldsskuret. De er nogle steder 

overfyldte, og mange beboere har for langt derhen. 

Det blev foreslået, at man kunne stille et par spande i hvert cykelskur. Egon kontakter Ungdomsbo om mulighederne.  

 

8. Eventuelt 

Information om rengøring af lokalet.  

 

Mødet sluttede kl. 20.30. 

 

 

 

___________________________________________ ___________________________________________ 

Elva Lyth, formand   Lars Mogensen, referent 


